
Actualiteitsvraag 2 

 

 

Onderwerp: Onderzoek evaluatie GGiD van GGD Hollands Noorden 

 

De heer Van der Noordaa stelt namens de fractie VVD Koggenland, naar aanleiding van de 

Memo Stand van zaken evaluatie GGiD GGD Hollands Noorden, de volgende vragen: 

 

 

Inleiding: 

 

De afgelopen tijd heeft de GGD Hollands Noorden veel aandacht gekregen in de media over de 

evaluatie van het traject rond de GGiD. Er wordt aangekondigd dat er een extern onderzoek 

gaat plaatsvinden. In de memo is te lezen dat het “…belangrijk is om de betrokken 
gemeenteraden van de drie regio’s op een passende manier te betrekken”. Vanwege die 
betrokkenheid en omdat het een kostbaar onderzoek betreft willen wij als VVD Koggenland 

meer inzicht; wat wordt er onderzocht, waar kunnen we nog invloed uitoefenen, wat kunnen 

we verwachten van de uitkomsten en wat levert het ons uiteindelijk op? Inzicht in 

verbetermogelijkheden en transparantie en openheid over wat er misging kan ons 

duidelijkheid verschaffen om in de toekomst dit soort grote fouten niet meer te (laten) maken.  

 

Vragen: 

 

1. Welke onderzoeksvragen gaan er gesteld worden bij deze evaluatie? 

 

2. Kan de raad nog invloed uitoefenen op dit evaluatieproces?  

 

3. Kan de raad nog onderzoeksvragen stellen? Zo ja, op welke wijze en binnen welke termijn 

kunnen we deze vragen indienen.  

 

 


